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NOVICE IZ SEKTORJEV IN ODDELKOV

Razvoj in vzdrževanje:

Stroj za izdelavo ultra tankih vložkov CCEje bil prevzet dne 11.2. 
1999. Izdelki na njem so po dosedanjih ocenah dobri.

Parni kotel Emo je prestal inšpekcijski pregled.

Na sterilizatorju Stiefenhofer je bilo zamenjano avtomatsko 
krmiljenje uparjevalnika.

_________ ________________________ _____ Jože Podpeskar

Marketinška dejavnost:
_________________ Žarko Petrovčič

Splošno kadrovsko področje:

V petek, 12. 2. 1999 je bil sklican letni občni zbor PIGD Tosama. 
Na njem so člani društva obravnavali poročila o delu društva v 
preteklem letu in sprejeli delovni in finančni plan za leto 1999. Na 
občnem zboru so bila tudi podeljena priznanja za dolgoletno delo v 
gasilski organizaciji.

____ __________________ Franc Anž in

Računovodstvo in finance:

Nekdo me je vprašal, kaj vendar nekega poprečnega delavca briga, 
koliko dobička Tosama ustvari, ko pa od njega nič nima. Pa sploh 
ni tako! Ne le, daje večji dobiček pogoj za večje plače, kar zadeva 
vse delavce, pač pa dobiček pogojuje tudi ceno delnice Tosame. 
Dejstvo je, da bi petkrat večji dobiček (kolikor ga od nas zahtevajo 
zunanji lastniki) pomenil do štirikrat višjo ceno delnice Tosame od 
trenutne (namesto sedanjih 7.000 SIT bi bila vredna do 28.000 
SIT). Ker ima od trenutno 714 zaposlenih kar 582 delavcev v lasti 
skupno 23.830 delnic to pomeni, da poprečni zaposleni delničar 
razpolaga s približno 40 delnicami, katerih vrednost je trenutno 
280.000 SIT, v primeru spodobnega dobička pa bi ta vrednost 
znašala precej več kot 1 miljon SIT.

____________________ Marjan Mlakar

Področje prodaje in nabave:

Od LTNHCR Ženeva smo prejeli obvestilo, da smo izbrani kot 
dobavitelji 835.584 pkt higienskih vložkov VIVIA po 10 kom. To

nam predstavlja kapaciteto 2 izmenske proizvodnje na stroju 
Winkler & Dunnebier.

Franc Gornik

Skladiščno transportna dejavnost:

Skladiščno transportna služba je v zimskem času zadolžena tudi za 
pluženje snega. Le-ta nas je v preteklem tednu presenetil z večjo 
količino. Dva naša sodelavca sta se izjemoma od torka zvečer do 
srede pozno ponoči trudila s pluženjem tovarniškega dvorišča, 
transportnih poti in parkirnih prostorov. Menim, da sta delo dobro 
opravila,

_____ Nada Korošec

Proizvodnja:

V Tkalnici smo ob inventuri odpisali 8 trakotkalskih strojev. 
Dogodek je vreden omembe zato, ker so bili vitalni deli teh statev 
iz lesa. Oddelek bo s tem dobil novo podobo, ki bo primerna za 
nastopanje v Evropi.

Janez Leskovec

Tkalnice:

V pripravljalnici in TŠT se bomo zopet soočali z izredno slabo 
prejo bolgarskega proizvajalca. Ob tem naj nanizam nekaj dejstev 
in misli. Ta preja je že plačana in je kompenzacija za že 
reklamirano količino preje, ki smo jo že pred dalj časa vrnili 
proizvajalcu. Denarja, kar imam informacij, ne moremo iztržiti, 
torej nam preostane edino le, da vsaj nekaj iztržimo od te vrednosti. 
Vendar naj bi ne bilo to breme k skupnemu doprinosu podjetja 
naloženo samo proizvodnji, natančno rečeno: snovalkam,
škrobilcem in tkalkam, ampak bi se bilo potrebno dogovoriti, za kaj 
se ta preja uporabi in kako stimulirati vse udeležence v celotnem 
procesu predelave te preje (manjši doseg norme, še enkrat več 
vloženega truda, živcev itd.). Ali pa izbrati drugo možnost, prejo 
zavrniti!

____________ _____________________________ Marjan Svetlin

Sanitetna konfekcija:
Oton Križman



Konfekcija:

Pri proizvodnji sadrona povojev so testiranja pokazala, da je 
potrebno zamenjati sedem od desetih segmentov, ki so v hladilen. 
Naročenih je osem novih segmentov, dobili naj bi jih v 7. tednu. V 
proizvodnji vlaknovin se je povečal plan z nekaj dodatnimi nalogi, 
za izdelavo le-teh bo potrebno približno 15 izmen.

Marjan Orehek

Mikalnica:

V preteklem tednu so nam največ težav povzročali odrezki od 
blazinic iz novega stroja “IVF”. Tehnološki postopek namreč 
zahteva sprotno in sigurno odvajanje odrezkov izpod nožev. Ker je 
naša celica za reciklimi material oddaljena od stroja cca 60 m, se v 
cevovodu ta odrezek vleče kot kača in ko pride do ventilatoija, se 
tudi kot kača ovije okrog vetrnice. Postopek rešitve teče v 
sodelovanju z RTS. Da je problem “kača” ženskega spola je zgolj 
naklučje.

Vinko Svetlin

Belilnica:

“Gosposka in zima nikoli ne prizanese”, pravi pregovor. Elektrike 
ni, vode tudi ne, ceste neprevozne - pa kaj - zimska idila je vendar 
tako lepa. Balzam za dušo, čeprav telo trpi. Tudi zaradi idile smo se 
vračali v zgodovino. Prikazala se je stara dobra krušna peč, 
petrolejka in zanesljiva “Štirna”. Da o “lavorju” ne govorim.

Kaj bi se konec koncev sekirali, kdor je sneg dal, ga bo tudi vzel.

Belilnica definitivno ni kriva za obilico beline.

Kar pa se idile tiče, to še ne pomeni, da bi bil dobri stari “španram” 
boljši od novega.

Milan Drčar

PIOH
Franc Cerar

Področje kakovosti:

V naslednjih tednih se bodo izvajale interne presoje obvladovanja 
kakovosti na posameznih področjih. Zato smo se sestali interni 
presojevalci, se pomenili o izvedbi teh presoj in sklenili, da se po 
teh presojah ponovno dobimo in razrešimo eventuelne dileme v 
zvezi s postopki izvajanja presoj ter izmenjamo izkušnje.

Antonija Videnšek

Organizacija in informatika:

Letnica 2000 bo očitno tudi pri naših poslovnih partnerjih letošnji 
osrednji informacijski problem, kar se vidi po raznih prejetih 
anketah, s katerimi se poslovnii partnerji zanimajo o stanju 
reševanja te problematike pri nas. Pričakujem, da bomo z novo 
programsko opremo, ki jo bomo v tem mesecu začeli uvajati, 
najbolj kritičen del tega problema rešili. Seveda pa bo treba za čim 
bolj nemoteno poslovanje v prihodnjem lem pregledati in odpraviti 
težave tudi v manj kritičnih delih informacijskega sistema.

Olga Resnik

Vodstvo družbe

Verjetno bo še kdo omenil naložbo, ki nam je v teh dneh prišla še kako prav; traktor in kvaliteten plug. Traktor sicer pretežno rabimo za vleko 
transportnih voz, vendar nam prihrani tudi precej stroškov pluženja.

Vratarji mi večkrat potožijo nad aroganco nekaterih naših sodelavcev, ki malomarno parkirajo svoja vozila in onemogočijo dostop na sicer še 
prosta parkirišča. Imena nemamežev so znana, ob nadaljevanju takšnega postopanja bodo sledili disciplinski ukrepi. Peščica ljudi se ne more 
delati norca iz večine.

Janko Velka\rh

Sindikat:
Danica Avbelj

Tehnična obdelava: SKS Naklada: 450 izvodov


